
Referat, programstyremøte i spansk – 10.04.2019 
Tid: 12.15 – 14.00 

Sted: HF-bygget, Møterom 309 

 

Til stede: Jon Askeland, Roxana Sobrino, Marta Salva, Ernesto Seman, Ann Cathrin Corrales-Øverlid, 

Xavier Vila, Synnøve Ones Rosales, studenter??, Anne Hestnes (referent) 

Saksliste 

1) mentor-ordning og event. søknad om insentivmidlar 

2) bruk av Leganto for pensumlister/boktinging etc 

3) evaluering og sensor-rettleiing 

4) Ymse 

til lærarmøtet: 
5) eksamensarbeid våren 2019: godkjenning obligatoriske 
aktivitetar/kommisjonar/eksamensopplegget for SPLA 314 (ny eksamen dette semesteret) 
 
Orienteringssaker 

Askeland informerte om møte vedr. praksisemner i morgen kl. 13.00 og oppfordret de faglige til å 
stille på møtet. 
 

Askeland orienterte også om argentinsk film i dag kl. 14.00 

Saker 

1) Mentor-ordningen og ev. søknad om insentivmidler  

Det ble informert om bakgrunnen for mentor-ordningen og det ble diskutert hvordan man 

skulle innføre ordningen på spansk-faget.  Det ble enighet om at man ønsker å prøve en 

ordning hvor master-studentene kan fungere som mentorer for en gruppe på 5-6 studenter.  

Det må utarbeides retningslinjer for hva som er mentorene (master-studentene) sine 

oppgaver. I utgangspunktet tenker man 1-2 møter/samlinger pr. semester (hver på ca. 1-1 ½ 

time) samt oppfølging underveis, ca. 5 timer pr. semester. 

 

Jon Askeland får i første omgang ansvar for å søke insentivmidler til tiltaket hvor det er tenkt  

dekning av følgende aktiviteter: 

- opplæring/workshop med master-studenter som skal fungere som mentorer 

- lønn til master-studentene i mentor-perioden 

 

2) Bruk av Leganto for pensumlister/bokbestillinger etc. 

Jon Askeland informerte om ny ordning for digitale litteraturlister, Leganto.  Fristen for å lage 

og levere litteraturlister i Leganto er satt itl 2. mai 2019.  

Det ble enighet om et personalmøte torsdag 25.04.19 kl. 12-14 for å gå gjennom temaet. 

 



3) Evaluering og sensor-veiledning 

Jon Askeland informerte litt om rutiner vedr. evaluering.  Xavier fortalte at for emnene 

SPLA314/315 er det laget SurveyXact-undersøkelse denne gang.  

For de andre emnene utarbeides emnerapporter som skal vurderes i personalmøtet 25.04.19 

(se over). 

 

4) Eventuelt 

Studentrepresentantene minnet om at studentrepresentantene både til fagutvalg og 

programstyret er master-studenter som leverer dette semesteret. – disse må nødvendigvis 

erstattes! 

 

 

AHe – 10.4.19 

 


